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PROTOKÓŁ  Nr I/2014 

SESJI RADY  GMINY  BOĆKI 

z dnia 01 grudnia 2014 roku 

 

 odbytej w świetlicy Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 11, 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Obrad Pana Eugeniusza Góralczuka. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10
oo 

, a zakończono o godz. 12
15 

. 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 15 

Radni obecni na Sesji: 

 

1. Bazylewski Krzysztof   9. Piotrowska Krystyna 

2. Derehajło Teresa    10. Rynans Waldemar 

3. Góralczyk Eugeniusz   11. Rzepniewski Paweł 

4. Jakimiuk Anatol    12. Skomorowski Marek 

5. Koptewicz Walentyna              13. Wasiluk Maria 

6. Lipiński Zbigniew    14. Zawadzka Iwona 

7. Niewiarowski Marcin   15. Zalewski Robert 

8. Oliwniak Agnieszka 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Derehajło Stanisław, Wójt 

2. Charyton Stanisław, Sekretarz Gminy 

3. Jabłuszewska Jadwiga,  Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej  

4. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

 

 Obrady I Sesji Rady Gminy Boćki (kadencji 2014-2018) otworzył oraz przewodniczył do 

czasu wyboru Przewodniczącego Rady Gminy, Pan Eugeniusz Góralczuk, radny 

najstarszy wiekiem. Zwołania I Sesji dokonał Komisarz Wyborczy w Białymstoku. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że obrady są prawomocne, ponieważ w Sesji 

uczestniczą wszyscy radni na stan 15 obecnych jest 15 radnych. Lista obecności w 

załączeniu do protokołu. 

Następnie odśpiewano hymn narodowy.  

ad pkt  2  

Przewodniczący Obrad udzielił głosu Pani Jadwidze Jabłuszewskiej Przewodniczącej 

Gminnej Komisji Wyborczej w Boćkach, która pogratulowała wyboru radnym i wójtowi, 

a następnie wręczyła zaświadczenia o dokonaniu wyboru. 

Pan  Stanisław Charyton Sekretarz Gminy, w okresie wyborów pełniący stanowisko 

pełnomocnika Komisarza Wyborczego w Białymstoku podziękował Pani Jadwidze 

Jabłuszewskiej  za pracę w Gminnej Komisji Wyborczej, którą Komisja a szczególnie 

Pani Jadwiga Jabłuszewska wykonywali starannie i solidnie przez okres około 1,5 

miesiąca.  Komisja Wyborcza miała dużo pracy, przez kilka dni  pracowali do północy, a 
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w ostatnim dniu całą noc do rana. Pani Jadwiga wniosła duży wkład do pracy komisji, za 

co Pan Pełnomocnik wyborczy jest wdzięczny i dziękuje bardzo. 

Ad pkt 3  

Przewodniczący Obrad Pan Eugeniusz Góralczuk przeszedł do punktu następnego, 

złożenie ślubowania przez radnych. Powiedział, że ceremonia ślubowania będzie 

przebiegała w ten sposób, że najmłodszy wiekiem radny odczyta rotę ślubowania, 

wyczyta nazwiska radnych, którzy wypowiedzą słowo „ślubuję”, lub „ślubuję tak mi 

dopomóż Bóg”.  

Poprosił Pana Marcina Niewiarowskiego najmłodszego wiekiem radnego Rady Gminy o 

przeprowadzenie ślubowania. 

Pan Marcin Niewiarowski odczytał rotę ślubowania, „Wierny Konstytucji i prawu 

Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, 

rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców”, 

następnie w kolejności alfabetycznej odczytywał nazwiska radnych, którzy po powstaniu 

wypowiadali słowo „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg” lub „Ślubuję”. Do ślubowania 

przystąpili wszyscy radni. Rota ślubowania stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Obrad  pogratulował radnym i stwierdził, że po złożonym ślubowaniu 

objęli mandat radnego gminy. 

Ad pkt 4 

Pan Eugeniusz Góralczuk Przewodniczący Obrad poprosił nowo wybranego Wójta Gminy 

Pana Stanisława Derehajło o złożenie ślubowania. Stanisław Derehajło, Wójt Gminy 

Boćki złożył wobec Rady Gminy ślubowanie następującej treści: „ Obejmując Urząd 

Wójta Gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi 

Urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców 

Gminy. Tak mi dopomóż Bóg.” 

Przewodniczący Obrad Pan Eugeniusz Góralczuk poinformował, że z dniem złożenia 

ślubowania to jest z dniem 01 grudnia 2014 roku następuje objęcie stanowiska przez 

Wójta Gminy Boćki. 

Ad pkt 5 

Kolejnym tematem było przyjęcie porządku obrad. Pan Eugeniusz Góralczuk odczytał 

proponowany porządek dzienny. Nadmienił, że właściwie cztery tematy zostały już 

zrealizowane ale jeszcze kilka pozostało. Uwag radni nie zgłosili. W jawnym głosowaniu  

jednogłośnie przyjęto następujący porządek. 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze radnym i Wójtowi Gminy 

3. Złożenie ślubowanie przez nowo wybranych radnych gminy 

4. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Wójta Gminy 

5. Przyjęcie porządku obrad 

6. Wybór komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego i 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

7. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy 

8. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Gminy prowadzenia Sesji od Radnego 

Seniora 

9. Wybór Vi-ce Przewodniczącego Rady Gminy 
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10. Powołanie Komisji Rewizyjnej 

11. Powołanie Komisji Stałych Rady: Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

Gminy oraz Komisji ds. Promocji, Kultury, Oświaty I Spraw Socjalnych 

12. Ustalenie diet radnym i sołtysom 

13. Ustalenie wynagrodzenia Wójtowi Gminy 

14. Sprawozdanie z poprzedniej kadencji o stanie gminy 

15. Zamkniecie obrad 

 

ad pkt 6. 

Przewodniczący Obrad poinformował, że wybór Przewodniczącego jak i zarówno 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy wybiera się w głosowaniu tajnym bezwzględną 

większością głosów. W celu przeprowadzenia tajnego głosowania należy wybrać komisję 

skrutacyjną. Członkowie komisji nie mogą kandydować na Przewodniczącego i 

Viceprzewodniczacego. Proszę o zgłaszanie kandydatów do komisji skrutacyjnej. 

Zgłoszono następujące osoby: Pan Zalewski Robert, Zawadzka Iwona, Skomorowski 

Marek. Osoby te wyraziły zgodę na pracę w komisji. Wobec powyższego Przewodniczący 

Obrad poddał pod głosowanie, kto jest za tym aby niniejsze osoby weszły w skład komisji 

skrutacyjnej. 

W głosowaniu jawnym „za” oddano 15 głosów, jednogłośnie wybrano komisję. 

Przewodniczący obrad poprosił o ukonstytuowanie się komisji. 

 Komisja spośród siebie wyłoniła Przewodniczącego Pana Marka Skomorowskiego. 

 

Ad pkt 7 

Pan Eugeniusz Góralczuk  powiedział, że komisja skrutacyjna  jest wybrana i teraz 

przystępujemy do wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. Wybór będzie przebiegał w 

następującej kolejności: 

1. Zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy 

2. Przyjęcie regulaminu wyboru Przewodniczącego i Viceprzewodniczacego Rady 

Gminy 

3. Prezentacja (wystąpienia) kandydatów 

4. Przeprowadzenie głosowania (tajnego) 

5. Podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Przewodniczącego Rady Gminy 

 

Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na Przewodniczącego Rady Gminy. 

Radny Pan Jakimiuk Anatol zgłosił kandydaturę Pana Pawła Rzepniewskiego, który wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Radna Pani Krystyna Piotrowska zgłosiła kandydaturę Pana Waldemara Rynansa, który 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. W związku z powyższym przystąpiono do prezentacji 

kandydatur. 

Po krótkim przedstawieniu się kandydatów Pana Pawła Rzepniewskiego i Pana Waldemara 

Rynansa, Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Marek Skomorowski odczytał  regulamin tj. 

zasady wyboru Przewodniczącego i Viceprzewodniczacego. 
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(regulamin w załączeniu do protokołu). 

Przewodniczący Obrad przegłosował przyjęcie regulaminu głosowania. Regulamin przyjęto 

jednogłośnie „za” oddano 15 głosów. 

     Przewodniczący Obrad ogłosił przerwę, aby Komisja Skrutacyjna mogła przygotować i 

rozdać karty do głosowania . 

Głosowanie przebiegało w ten sposób, że Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyczytywał 

z listy z imienia i nazwiska obecnych na sesji radnych. Wyczytani radni podchodzili do urny 

ustawionej  w wydzielonym miejscu na sali obrad,  zaznaczali na karcie kandydata i kartę 

wrzucali do urny.                                                                       

Po przeprowadzeniu tajnego głosowania, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Marek 

Skomorowski odczytał protokół sporządzony przez Komisję i stwierdził, że głosów ważnych 

oddano 15, bezwzględna większość głosów wynosi 8. Pan Waldemar Rynans otrzymał 6 

głosów, Pan Paweł Rzepniewski  otrzymał  9 głosów. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej i karty do głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Pan Przewodniczący Obrad odczytał uchwałę Nr I/1/14 o wyborze Przewodniczącego Rady 

Gminy, na podstawie przeprowadzonego tajnego głosowania i protokołu Komisji 

Skrutacyjnej stwierdził wybór Pana Pawła Rzepniewskiego na Przewodniczącego Rady 

Gminy Boćki  

Uchwała Nr I/1/14 Rady Gminy Boćki z dnia 01 grudnia 2014 roku w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Gminy. 

Ad pkt 8 

Pan Eugeniusz Góralczuk pogratulował Panu Pawłowi Rzepniewskiemu wyboru i poprosił o 

objęcie prowadzenia Sesji. 

Pan Paweł Rzepniewski  Przewodniczący Rady Gminy, zabierając głos podziękował radnym 

za zaufanie jego osobie i dokonanie wyboru. Nadmienił iż będzie starał się godnie wypełniać 

swoje obowiązki. 

Ad pkt 9 

 Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie kandydatów na  Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy. 

Pani Agnieszka Oliwniak  zgłosiła kandydaturę Pana Krzysztofa Bazylewskiego, który 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

 Pan Waldemar Rynans zgłosił kandydaturę Pani Piotrowskiej Krystyny, która wyraziła zgodę 

na kandydowanie. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Kandydaci dokonali przedstawienia swojej osoby.  

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy, głosowanie na Wiceprzewodniczącego przebiegało 

w taki sam sposób jak na Przewodniczącego ( pkt 7 protokołu). Po zakończeniu tajnego 

głosowania Pan Marek Skomorowski Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał 
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protokół głosowania. Ważnie oddano głosów 15, bezwzględna większość głosów wynosi 8. 

Pani Piotrowska Krystyna otrzymała 6 głosów, Pan Krzysztof Bazylewski otrzymał 9 głosów. 

Pan Paweł Rzepniewski Przewodniczący Rady Gminy na podstawie przeprowadzonego 

tajnego głosowania i protokołu Komisji Skrutacyjnej stwierdził wybór Pana Krzysztofa 

Bazylewskiego na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Boćki  

Odczytał uchwałę Nr I/2/14 o wyborze Wiceprzewodniczącego Rady Gminy i pogratulował 

wyboru. 

Uchwała Nr I/2/14 Rady Gminy Boćki z dnia 02 grudnia 2014 roku w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

Ad pkt 10 

Powołanie Komisji Rewizyjnej. Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Sekretarzowi 

Gminy. 

Pan Stanisław Charyton, Sekretarz Gminy zabierając głos poinformował, że tajne głosowanie 

zakończono, teraz w głosowaniu jawnym Rada Gminy powoła Komisje. Wybór Komisji 

Rewizyjnej jest obligatoryjny. Ustawa o samorządzie gminnym nakazuje powołanie tej 

komisji. Praca Komisji Rewizyjnej polega na kontroli wykonywania przez Wójta i podległe 

mu jednostki organizacyjne, zadań nałożonych przez Radę Gminy, a w szczególności 

realizacji budżetu gminy. Zgodnie ze Statutem Gminy Komisja Rewizyjna składa się z 5 osób 

wyłącznie z radnych. Rada Gminy powołuje również Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

W minionej kadencji były dwie stałe komisje, Pięcioosobowa Komisja Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego działająca w zakresie spraw gospodarki finansowej gminy, budownictwa, 

gospodarki mieniem komunalnym, planowania przestrzennego, handlu i usług, rolnictwa, 

leśnictwa i ochrony środowiska, oraz Czteroosobowa Komisja ds. Promocji, Kultury, Oświaty 

i Spraw Socjalnych. Ta druga komisja zajmowała się sprawami promocji gminy, kultury i 

oświaty, ochrony zdrowia, pomocy społecznej, sportu, bezpieczeństwa publicznego i patologii 

społecznej.  

                         Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie kandydatów do składu 

Komisji Rewizyjnej 

 Pan Góralczyk Eugeniusz zgłosił kandydaturę Pana Jakimiuka Anatola. Pani Piotrowska 

Krystyna zgłosiła kandydaturę Rynans Waldemara. Pan Rynans Waldemar zgłosił 

kandydaturę Lipińskiego Zbigniewa. Pani Oliwniak Agnieszka zgłosiła kandydaturę Pana 

Góralczuka Eugeniusza. Pan Marek Skomorowski zgłosił kandydaturę Pani Walentyny 

Koptewicz. Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Pan Paweł Rzepniewski powiedział, że zgodnie z przepisami teraz z tych osób Rada Gminy 

wybiera Przewodniczącego Komisji. Na Przewodniczącą Komisji zgłoszono kandydaturę 

Pani Walentyny Koptewicz. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie, kto jest „za” aby Pani Koptewicz 

Walentyna pełniła funkcję Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej. 

„Za”  oddano 15 głosów /jednogłośnie. 
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Następnie Pan Paweł Rzepniewski Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały o 

wyborze składu komisji i poddał pod głosowanie: 

Uchwała Nr I/3/14 Rady Gminy Boćki z dnia 01 grudnia 2014 roku w sprawie wyboru 

członków Komisji Rewizyjnej Rady Gminy. 

podjęta jednogłośnie, „za” oddano 15 głosów. 

ad pkt 11 

Pan Paweł Rzepniewski Przewodniczący Rady Gminy zaproponował powołać dwie stałe 

komisje o nazwach jak w minionej kadencji w składzie 5-cio osobowym Komisję Finansów i 

Rozwoju Gospodarczego oraz w składzie 4-ro osobowym Komisję ds. Promocji, Oświaty, 

Kultury i Spraw Socjalnych. 

Pani Krystyna Piotrowska wypowiadała się, że lepiej pracuje się w komisji o składzie 

nieparzystym, podczas głosowania – nie występuje równa liczba głosów. 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do składu Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego. 

Pani Oliwniak Agnieszka zgłosiła Pana Bazylewskiego Krzysztofa. Pan Rynans Waldemar 

zgłosił Panią Krystynę Potrowską. Pan Jakimiuk Anatol zgłosił Panią Oliwniak Agnieszkę. 

Pan Rynans Waldemar zgłosił Panią Wasiluk Marię. Pani Zawadzka Iwona zgłosiła Panią 

Derehajło Teresę. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie do 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego.  

Na Przewodniczącego Komisji zgłoszono Pana Krzysztofa Bazylewskiego, który wyraził 

zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że do składu Komisji Rady Gminy ds Finansów i 

Rozwoju Gospodarczego zgłoszono 5 kandydatur Pana Krzysztofa Bazylewskiego i Panie 

Piotrowską Krystynę, Oliwniak Agnieszkę, Wasiluk Marię i Derehajło Teresę odczytał 

projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

Uchwała Nr I/4/14 Rady Gminy Boćki z dnia 01 grudnia 2014 roku w sprawie powołania 

stałej Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz wyboru członków 

Podjęta jednogłośnie. „za” oddano – 15 głosów. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji ds. 

Promocji, Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych. 

Pani Derehajło Teresa zgłosiła Panią Zawadzką Iwonę. Pani Zawadzka Iwona zgłosiła Pana 

Marka Skomorowskiego.  Pani Piotrowska Krystyna zgłosiła Pana Niewiarowskiego Marcina. 

Pan Rynans Waldemar zgłosił Zalewskiego Roberta. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Zgłoszone osoby wybrali spośród siebie Pana Skomorowskiego Marka na Przewodniczącego 

Komisji. 
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„za” oddano 9 głosów; „przeciw” 6 głosów; 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały o powołaniu komisji i poddał pod 

głosowanie. 

Uchwała Nr I/5/14 Rady Gminy Boćki z dnia 01 grudnia 2014 roku w sprawie powołania 

stałej Komisji ds. Promocji, Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych oraz wyboru członków 

komisji 

Podjęta jednogłośnie.  „za” – oddano 15 głosów. 

Ad pkt 12 

Pan Przewodniczący Rady Gminy prosił o zgłaszanie propozycji wysokości diet radnym, 

sołtysom i Przewodniczącemu za udział w pracach komisji i Rady Gminy. 

Pani Iwona Zawadzka zaproponowała, podwyższyć dietę sołtysom wsi. W minionej kadencji 

dieta sołtysa stanowiła dwukrotność diety pracowniczej i wynosiła 60 zł za udział w obradach 

Sesji. Obecnie proponuje ją podwyższyć. 

Pan Rynans Waldemar zwrócił się do Sekretarza Gminy o poinformowanie jakie są 

możliwości i wysokość przyznania diet, stawki minimalne i maksymalne. 

Odpowiedzi udzielił Pan Stanisław Charyton, wysokość diet dla radnych nie może 

przekroczyć w ciągu miesiąca 1,5 krotności kwoty bazowej określonej w ustawie budżetowej, 

wynosi ona ponad 1300 złotych, dokładnej kwoty w tej chwili nie pamięta ale nie widzi 

przeszkód żeby podnieść dietę sołtysom. Do diet sołtysów stosuje się zasady jak dla radnych. 

Pan Bazylewski Krzysztof powiedział, że popiera wniosek Pani Radnej Iwony Zawadzkiej i 

proponuje podwyższyć sołtysom dietę do wysokości czterokrotnej diety pracowniczej. 

W wyniku dyskusji radni ustalili, żeby sołtysom przyznać zryczałtowaną dietę w wysokości 

100 zł za udział w obradach Sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Paweł Rzepniewski przegłosował wniosek. 

„za” przyznaniem sołtysom wsi  zryczałtowanej diety w wysokości 100 zł – oddano 14 

głosów, „przeciw” – 0 głosów,  „wstrzymał się” – 1 głos. 

Następnie przystąpiono do ustalenia diety radnym za udział w obradach Sesji i posiedzeniach 

komisji. W minionej kadencji stanowiła ona ośmiokrotność diety pracowniczej i wynosiła 240 

zł za uczestnictwo w posiedzeniu komisji i tyle samo za udział w obradach Sesji. 

 Pani Krystyna Piotrowska proponowała ustalenie radnym diety ryczałtowej w kwocie 500 

złotych miesięcznie. Uzasadniała tym, że posiedzenia odbywają się różnie, czasami w 

miesiącu są dwa lub trzy, a czasami nie ma wcale. 

Pani Teresa Derehajło proponowała sposób naliczania i wypłatę diety radnym pozostawić bez 

zmian, tak jak w ubiegłej kadencji. 

Po ogólnej dyskusji postanowiono, że radnemu za uczestnictwo w Sesji Rady Gminy, oraz 

Przewodniczącemu Komisji i członkom Komisji za udział w posiedzeniach komisji będzie 

przysługiwała dieta w wysokości ośmiokrotnej diety pracowniczej. W przypadku zbiegu 
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uprawnień do dwóch diet – sołtysa i radnego, wypłacana będzie tylko jedna dieta, 

przysługująca radnemu.  

Przewodniczący Rady Gminy przegłosował wniosek dotyczący ustalenia wypłaty diet radnym 

„za” – oddano 9 głosów, „przeciw” – 2 głosy,  „wstrzymało się” – 4 głosy. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że za powyższym wnioskiem w sprawie ustalenia 

diet radnym oddano większość głosów, dieta radnego wynosi ośmiokrotność diety 

pracowniczej. 

Pan Paweł Rzepniewski Przewodniczący Rady Gminy powiedział, w projekcie uchwały nie 

została jeszcze ustalona dieta dla Przewodniczącego. W minionej kadencji Przewodniczący 

Pan Bazylewski Krzysztof otrzymywał miesięczną dietę w wysokości pięćdziesięciopięcio 

krotnej diety pracowniczej. Przy ustalaniu tej wysokości wzięto pod uwagę pracę 

Przewodniczącego na rzecz rolników, pomoc rolnikom w wypełnianiu i składaniu wniosków 

o dopłaty unijne. 

Radny Pan Rynans Waldemar powiedział, że Pan Bazylewski pomagał rolnikom i miał dietę 

wyższą, natomiast dla nowo rozpoczynającego pracę Przewodniczącego ustalić dietę niższą, 

której wysokość można zmienić na każdej Sesji. 

Pani Krystyna Piotrowska proponowała 1000 złotych miesięcznie, bądź trzydziestokrotność 

diety pracowniczej. 

Pan Eugeniusz Góralczuk zaproponował dietę w wysokości czterdziestokrotności diety 

pracowniczej. 

W wyniku dyskusji wypracowano wniosek w sprawie miesięcznej diety dla 

Przewodniczącego Rady Gminy w wysokości trzydziestopięcio krotnej diety pracowniczej 

określonej przez ministra właściwego do spraw pracy i polityki społecznej w drodze 

rozporządzenia. 

Przewodniczący przegłosował powyższy wniosek. 

„Za” oddano 15 głosów /jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy jeszcze  ktoś chce  zabrać głos w tym temacie. 

Więcej głosu nikt nie zabrał. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały według zasad i 

wysokości diet jak wyżej przegłosowano 

Uchwała Nr I/6/14 Rady Gminy Boćki z dnia 01 grudnia 2014 roku w sprawie ustalenia zasad 

wysokości diet radnym i sołtysom  

- podjęta jednogłośnie „za” oddano 15 głosów. 

Ad pkt 13. 

Sekretarz Gminy omówił zasady wynagradzania Wójta Gminy. Reguluje je ustawa o 

samorządzie gminnym, ustawa o pracownikach samorządowych oraz rozporządzenie Rady 

Ministrów w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych. Wójtowi Gminy 

przysługuje wynagrodzenie zasadnicze, dodatek funkcyjny, dodatek specjalny i dodatek za 

staż pracy oraz inne składniki wynagrodzenia przysługujące obligatoryjnie pracownikom 

samorządowym na zasadach i w wysokości określonej obowiązującymi przepisami prawa. W 

minionej kadencji wynagrodzenie Wójta ustalone uchwałą Rady Gminy z 2010 roku wynosiło 
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9 280 złotych brutto i nie było zmieniane. Na podstawie wskazanych przepisów prawa Rada 

Gminy podejmuje uchwałę ustalając wynagrodzenie Wójtowi.  

Pan Rynans Waldemar powiedział, żeby na początek ustalić wynagrodzenie w najniższej 

wysokości, później będzie można podwyższyć. 

Pani Krystyna Piotrowska powiedziała, że popiera wniosek Pana Rynansa Waldemara, Wójta 

nigdy nie ma w pracy i nikt nie wie gdzie jest. 

Pan Anatol Jakimiuk proponował podwyższyć wynagrodzenie do 10 tys złotych. 

W wyniku prowadzonej dyskusji radni zdecydowali, że wynagrodzenie Wójtowi pozostanie w 

wysokości takiej samej jak pobierał dotychczas. 

Przewodniczący Rady gminy odczytał projekt uchwały ustalający wynagrodzenie Wójtowi 

Gminy w wysokości dotychczasowej. 

Uchwała Nr I/7/14 Rady Gminy Boćki z dnia 01 grudnia 2014 roku w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta 

 „za” oddano – 11 głosów;     przeciw – 0 głosów;      „wstrzymało się” – 4 głosy. Uchwałę 

podjęto większością głosów 

 

Ad pkt 14. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z poprzedniej kadencji o stanie gminy. 

(sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania do Pana Wójta. 

Pan Rynans Waldemar – powiedział że chciałby to sprawozdanie otrzymać na piśmie i 

zapytał za jaką kwotę kupiono samochód służbowy i czy w przetargu, oraz za jaką kwotę 

sprzedano autobus czy to prawda, że za 400 zł. Ponadto prosi aby na posiedzeniu komisji był 

obecny radca prawny w celu udzielenia fachowych wyjaśnień. Odpowiedzi udzielił Wójt, że 

sprawozdanie ma w notatkach, przygotuje i przekaże na posiedzeniu komisji. Samochód 

służbowy kupiono za 30 tys zł bez przetargu ponieważ wartość nie przekraczała wartości 14 

tys  euro.  

Autobus sprzedano za 4 200 zł w przetargu. 

W Urzędzie Gminy nie ma zatrudnionego radcy prawnego, ponieważ nie zachodzi taka 

potrzeba, porad prawnych udziela Sekretarz Gminy. 

Pan Bazylewski Krzysztof powiedział, że nie widzi uzasadnienia zatrudniania radcy, uchwały 

Rady Gminy nie były uchylane, dotychczas Sekretarz rozstrzygał wszystkie sprawy prawne, 

Pan Bazylewski  zapytał w jakim terminie należy złożyć oświadczenia majątkowe. 

Sekretarz Gminy odpowiedział, że w przeciągu 30 dni od dnia złożenia ślubowania. 

Ad pkt. 15. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczą cy zamknął obrady I Sesji Rady Gminy. 

Protokołowal: 

Helena Kłosińska 

Przewodniczący Obrad                              Przewodniczący Rady Gminy 

                             Eugeniusz Góralczuk                                     Paweł Rzepniewski 

 


